



Notulen bestuursvergadering 22-5-85

Aanw: Rita den Besten, Frits Beynon, Ben Duin,
Jan Eigenhuijsen, Henk v. Heumen, Rob v. Ligten,
Paul Zandveld, Wim Zegers

Volgende vergadering: maandag 10 juni 20 uur, clubhuis

1. Notulen vorige vergadering

Opmerking n.a.v. notulen: delen V.O.vloer ophalen
Verder geen opmerkingen

Rob

2. Post

KNGV: rekening Bondsstaat

Frits

id : updating abonnementen Turnblad. Rob v.L. toevoegen.

Paul

id : jeugd kaderweekends

Rob

id : folder over gebruik Beekbergen

id : papieraanbod

Ria K

Gemeente Nijmegen: stimuleren sport etnische minderheden.

NSR: uitnodiging en enquête.

Simor

Kring Gld: boete wegens afwezigheid op voorjaarsvergadering.

Frits

Sparta: nieuwe bestuurssamenstelling.

TV Dorstfeld: zal nader contact opnemen.

Rob

Reclameboekje Suurd medailles

HB: ledenopgave KNGV in orde bevonden.

id: kopie reactie op verweerschrift L.v.d.Hout

id: notulen HB vergadering dd 8-5 j.l.

id: subsidieaanvraag zaal Molenhoek (inmiddels gehonoreerd!)

Simon Kersten: brief mbt activiteiten Wim Zegers.

3. Akkomodatie

- Sponsorloop: er is nu f15000 op de bouwrekening gestort. Het overblijvend bedrag (-f6000) wordt aan diverse onkosten besteed.

- Loterij: is besproken door Ben met Rita, Ria Kersten, Ton Teunissen, Frits en Peter Kuppenveld.

• Niet samen met NEC-amateurs

• Ria en Ton zoeken elk 5 "trekkers"

• Andere sekties mogen deelnemen en f25 per verkocht lot houden

• Op 31-5 opnieuw samenkomst van genoemde groep, definitief besluit.

- Zalen: aan de Fabrieksweg is gekeken naar 2 panden.

Oosterbaan: 400 m², kaal, f11000/jaar, deel van grotere hal (wordt afgescheiden met stenen muur). Verbouwingmogelijkheden en -kosten? Bekijken met Jan Schöls en evtl. hr. Bach.

Ben

Tevens bij gymclub Weurt (De Korenbloem) interesse peilen.

Bongers: 640 m², voorzien van toilet, vergaderruimte, keuken, stencilhok etc., f45000/jaar. Evtl. plaatsing tribunes mogelijk.

Exploitatie lijkt niet mogelijk, dit is te duur.

Verder loopt er nog actie bij de gemeente mbt Marie Curiestraat.

Er wordt al getracht deze in te huren ipv Elshof. Voorlopig niet ook nog combineren met Heidebloem (kans op ledenverlies)

wel leden Heidebloem naar voorkeur vragen.

Ton

- Lotto: pas 20 deelnemers, moet naar 90.

Telefoonlijst afwerken:

p.m.

- Overige akties: toegangskaarjes bij clubkampioenschappen gebruiken als loten. (Dus: toegang heffen!)

Ton

Prijzen hiervoor: Netty Hermens?

Wim

4. Begroting

Verwacht tekort f8000 (dit seizoen!). Begroting wordt in Algemene Ledenvergadering 3-6 a.s. besproken.

Frits

5. Bestuursmededelingen

- Arenacup 27-5 om 15 uur. Deelnemers krijgen Arenatasje als aandenken. Behalve Wim alleen nog een teller nodig. Frits
- Restant T-shirts: aanbieden bij clubkampioenschappen en Bootfeest. Rob
- Algemene Ledenvergadering 3-6 Frits-Ben-Wim
- Slotavond voor turnen op vrijdag 28-6 om 20 uur in clubhuis, mits dat nog vrij is. Reserveren! Rob
- Uitnodigingen rond 10-6 versturen Paul
- Onderwerpen: akkomodatie (tekeningen!), te presenteren door: Ben
 - turnen A en C (incl. leiding volgend seizoen) Wim
 - turnen B (plannen en programma, leiding) Rob
- Bestuurssamenstelling: Rob heeft mw. Blom uit Leuth benaderd. Zij zal voor de volgende vergadering worden uitgenodigd. Paul
- Notulen en uitnodiging sturen. Paul

6. Gymgroepen

- Lesbezetting uiteindelijk iets lager dan vorig seizoen. Er zijn soms vrij grote verschillen tussen de opgave van de zalen en de afrekening met Frits. Dit moet worden uitgezocht. Frits
- Clubkampioenschappen 2-6. Organisatie berust bij Ton

7. Turnen

- Bij oudste B is een geval van najver uit de hand gelopen. De drie betrokken turnsters worden voor de rest van het lopende seizoen geschorst. Telefonisch en schriftelijk informeren. Paul
- Door gebrek aan animo is het uur voor extra training B gestopt.
- Op 26-5 is er een interland in Düsseldorf voor A-turnsters.
- Instroom uit gym naar C gaat nog steeds te moeizaam. Er moet een goed scoutingsysteem komen. Voorstel: aan elke gymzaal wordt één oudere turnster (A, oudste B) toegewezen die bv 1x per maand samen met de zaalleider "talentjes" zoekt. Verdelingsvoorstel uitwerken. Wim

8. Leiding

- Afscheid Laurens Wim-Rob
- Op 11 en 12-8 is er een kaderweekend. We moeten proberen zoveel mogelijk gebruik te maken van het (hulp)kader bij de diverse klussen, ze op te leiden tot zelfstandig organiseren.
- (Hoofd)trainer 85/86 nog niet rond. Er is binnenkort een informatief gesprek met een mogelijke kandidaat. Wim-Rob

9. Jazz

Groep hangt er wat "los" bij, Claudine heeft weinig contact met het bestuur, lijkt daarin ook afgeremd te worden. Is er een alternatief voor de jazzgroepen?

10. TPT

- Gymnaestrada leeft nog niet, daarom is er nog geen naamlijst naar de organisatie gestuurd. Er is ook nog geen reactie op de voorlopige aanmelding gekomen. Aandacht houden. Wim-Paul
- Demonstraties: Wychen was succes, er volgen nog: Goffert, NK Dieren, Papendal, Vlaggenparade, Molenhoekdag, Deest